
ROMÂNIA 
JUDEŢUL SUCEAVA 

MUNICIPIUL FĂLTICENI 
CONSILIUL LOCAL 

 
 

PROCES-VERBAL 
încheiat astăzi 28.11.2022, în cadrul şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al Municipiului Fălticeni 
 

  Şedinţa a fost convocată de către dl. primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman, prin 
Dispoziţia nr. 995 din 22.11. 2022, în conformitate cu prevederile art. 133, art. 134, alin. 1, 
lit. a, alin. 2, alin. 3, lit. a, alin. 5, art. 135, alin. 1, art. 155, alin. 1, lit. b, alin. 3, lit. b din 
O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările ulterioare. 

  La şedinţă participă un număr de 19 consilieri locali din 19 convocați.  
  D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Bună ziua, bine ați venit la ședința 

ordinară a Consiliului Local, convocată, astăzi 28.11.2022, penultima din acest an,. 
Materialele de ședință v-au fost  comunicate, da? Au ajuns.  Supun spre aprobare ordinea 
de zi cu  proiectul suplimentar cu decontarea navetei personalului didactic și didactic 
suplimentar, pe octombrie 2022., plus diverse. 
     D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc aduce la cunoştinţa 
consiliului local că toate proiectele de hotărâre supuse dezbaterii în şedinţa de astăzi 
întrunesc condiţiile prevăzute la art. 136, alin. (8) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, adică sunt însoţite de referatul de aprobare al iniţiatorului, raportul de 
specialitate, avize ale comisiilor de specialitate, precum şi celelalte documente care au 
condus la respectivele iniţiative. 

 Se supune la vot ordinea de zi în totalitate respectiv: 
   Proiectul ordinii de zi :            
              1. Procesele – verbale ale şedinţelor din data de 28.10.2022, 07.11.2022  şi 
22.11.2022; 
             2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli 
pe anul 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 
              3. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării Concursului de colectare 
selectivă “ Participă activ…colectează selectiv” în unităţile de învăţământ din 
Municipiul Fălticeni – ediţia a VIII – a, în anul şcolar 2022 – 2023 - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agreement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 



              4.  Proiect de hotărâre privind vânzarea cu plata integrală a unei locuinţe ANL - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

        Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 
     5. Proiect de hotărâre privind repartizarea unei locuinţe tip container situată în 
municipiul Fălticeni, str. Magazia Gării, nr. 9, ap. 11, dnei Marin Cristina - Roxana - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 
               6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Listei de priorităţi în vederea 
repartizării locuinţelor sociale în anul 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 
             7. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei publice deschise 
pentru închirierea unor suprafețe de teren situate în incinta Colegiului „Vasile 
Lovinescu” Fălticeni, Școlii Gimnaziale „Mihail Sadoveanu” Fălticeni și Școlii 
Gimnaziale „Ion Irimescu” Fălticeni, proprietatea publică a municipiului Fălticeni, în 
vederea amenajării unor spații comerciale provizorii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe 
– Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 
           8. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării şi desfăşurării  unor 
manifestări cultural – artistice şi comemorative în perioada 1 – 31 decembrie 2022 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 
             9. Proiect de hotărâre privind transformarea unor posturi din cadrul Spitalului 
Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 



 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement si Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 
             10. Proiect de hotărâre privind atribuirea în folosință gratuită a unor suprafețe 
de teren, proprietatea privată a municipiului Fălticeni, în condițiile Legii nr. 15/2003 
privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuințe proprietate 
personală, republicată, cu modificările și completările ulterioare - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement, Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor 
publice, protectia mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

11. Proiect de hotărâre privind concesionarea directă a unor suprafeţe de teren 
aparţinând domeniului privat al municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia 
mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura si Comisia pentru 
administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 
cetăţenilor; 
           12. Proiect de hotărâre privind darea în administrarea Școlii Gimnaziale ”Ion 
Irimescu” Fălticeni a unui imobil(construcție și teren aferent) aparținând domeniului 
public al Municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia 
mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 
           13. Proiect de hotărâre privind aprobarea trecerii unor bunuri  aparţinând 
Serviciului public de alimentare cu apă şi canalizare din municipiul Fălticeni din 
domeniul public al municipiului Fălticeniîn domeniul privat al acestuia, în vederea 
scoaterii din funcţiune, casării şi valorificării acestora - iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 

             Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, 
buget finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia 
mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, Comisia pentru 
învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si 
Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea 
drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor;                                                                      

14. Proiect de hotărâre privind includerea în Inventarul bunurilor imobile care 
aparțin domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unei suprafețe de teren în 



vederea întabulării/înscrierii cu caracter definitiv a dreptului de proprietate în 
evidențele de cadastru și carte funciară  - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin 
Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia 
mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 

15. Proiect de hotărâre privind atestarea apartenenței la domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unor  suprafețe de teren - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru amenajarea teritoriului si urbanism, realizarea lucrarilor publice, protectia 
mediului, conservarea monumentelor istorice si de arhitectura, Comisia pentru învăţământ, 
sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si de agrement si Comisia 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi 
libertăţilor cetăţenilor; 
 SUPLIMENTARE 
   Proiect de hotărâre privind  aprobarea decontării personalului didactic  și 
didactic auxiliar pentru luna OCTOMBRIE 2022- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 

 Spre avizare: Comisia pentru programe de dezvoltare economico – socială, buget 
finanţe şi administrarea domeniului public şi privat al municipiului, servicii şi comerţ, 
Comisia pentru învăţământ, sănătate, cultură, culte, protectie sociala, activitati sportive si 
de agrement, Comisia pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii publice, 
respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor; 
   Ordinea de zi, în totalitate, se aprobă cu unanimitate de voturi, respectiv 19 voturi 
„pentru”. 
   Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv procesele-verbale ale 
ședințelor din data de 28.10.2022 și o7.11.2022 și 22.11.2022. 
    Dna secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc supune la vot procesele-
verbale ale ședințelor din data de 28.10.2022 și o7.11.2022 și 22.11.2022, acestea fiind 
aprobate cu unanimitate de voturi, respectiv cu 19  voturi „pentru”.  
             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
rectificarea bugetului local de venituri și cheltuieli pe anul 2022- iniţiator, primar – prof. 
Gheorghe – Cătălin Coman; 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Așa cum ați văzut și în raportul de 
specialitate  și în referatul de aprobare,  bugetul este  foarte transparent și clar. Anumite 
modificări la secțiunea de funcționare, dar și la cea de dezvoltare. La venituri suplimentăm 
cu 488 mii, sume defalcate din tva. (  taxă pe valoare adăugată). După calcul,  înseamnă că 
economia de Fălticeni crește, pentru că sunt încasări superioare față de cele menționate 
anterior. La fel, 99 mii din venitul propriu. Și aici am încasat mai mult decât am preconizat. 
Avem o creștere de 600 mii, față de ce am calculat inițial. De aici plătim burse elevi, 
dobânzi la credite, reparații curente la Baza de Agrement, servicii curente la Grădinița 
Pinocchio. 88 mii pentru persoane cu handicap, pusesem banii de la bugetul local, iar acum 
îi primim la loc, de la bugetul de stat și am reîntregit contul nostru. Am preferat o 



continuitate, deoarece mulți dintre ei depind de acești bănuți. În mare astea sunt 
modificările față de cele menționate anterior. 
             Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
             Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 19  voturi „pentru”.  
              Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre  privind 
aprobarea organizării Concursului de colectare selectivă “ Participă 
activ…colectează selectiv” în unităţile de învăţământ din Municipiul Fălticeni – ediţia 
a VIII – a, în anul şcolar 2022 – 2023 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 

    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Știți de acest concurs,  are 8 ani 

de zile, în care  încercăm să stimulăm colectarea selectivă la nivelul unităților de 

învățământ. Scopul este conștientizarea tuturor. Continuăm acest  demers. Chiar dacă e pe 

finalul anului, e prima etapă, pentru că vorbim de an școlar,  2023-2024 și anul școlar e la 

finele primului semestru. Alocăm aceeași bani  pe care i-am stabilit la începutul anului 

calendaristic, adică un total de 182 mii de lei pentru premierea acestui concurs. Premiul I – 

40.000 lei  (20.000lei), premiul II – 35.000 lei (17.500 lei), premiul III – 30.000 lei 

(15.000 lei) și patru mențiuni. O singura deosebire, vom duce înmânarea premiilor în 

anul următor. La finalul fiecarui an am avut probleme cu achiziția premiului. Dacă la 17 

decembrie anunțăm câștigătorul, până ajung banii la școli, până plătesc, intervin zilele 

libere și nu se apucă să se dea banii. Așadar, premiul îl prindem pentru anul viitor, 

probabil la școală va fi în luna februarie. Era o nebunie la final de an să faci achiziți. Nu 

găseau ce doreau, trezoreria ba lucra, ba nu lucra, așa că am preferat să facem 

achizițiile pe tihnă. Aprobăm azi acest concurs și faceți mentiunea că vom premia la 

anul. Aveți posibilitatea de a o gândi mai temeinic și mai în liniște. 

   Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil. 
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
              Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv 19 voturi „pentru”. 



             Se trece la  următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
vânzarea cu plata integrală a unei locuinţe ANL - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Un apartament pe strada 2 
Grăniceri. Se solicită  vânzarea unei locuințe, în condițiile legii și cu plata integrală. 
   Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     
              Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
repartizarea unei locuinţe tip container situată în municipiul Fălticeni, str. Magazia 
Gării, nr. 9, ap. 11, dnei Marin Cristina - Roxana - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Doamna are o vârstă relativ  
tânără și are deja 7 copii. A locuit împreună cu familia.   
       Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.   

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
    Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.       
              Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea Listei de priorităţi în vederea repartizării locuinţelor sociale în anul 2023 - 
iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Noi avem două categorii de 
locuințe pe  care putem să le atribuim, cele ANL și cele sociale. Chiar dacă nu avem nici o 
locuință socială liberă, suntem obligați, ca în fiecare an, să actualizăm această listă. Sunt 
cei care nu îndeplinesc condiția de vârstă pentru a merge la ANL și au și anumite probleme 
de ordin social.  
      Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 

  Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

   Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  
 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  



  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Nu există situații de 
conflict de interes?  Căci trebuie să consemnez.  Deci este în regulă. 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.       
 Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  
aprobarea organizării licitaţiei publice deschise pentru închirierea unor suprafețe de 
teren situate în incinta Colegiului „Vasile Lovinescu” Fălticeni, Școlii Gimnaziale 
„Mihail Sadoveanu” Fălticeni și Școlii Gimnaziale „Ion Irimescu” Fălticeni, 
proprietatea publică a municipiului Fălticeni, în vederea amenajării unor spații 
comerciale provizorii - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman;  

-   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de chioșcurile care vând 
cornuri, covrigi și ce le mai permite legea,  în incinta unităților școlare. E un lucru bun 
pentru că astfel reușim să ținem elevii în interiorul  școlii.  Tot școala alege locul, 
pentru a fi în traseul elevilor, ca să zic așa și pentru a fi conectați la utilități. Sunt trei 
solicitări, Colegiul Vasile Lovinescu, str. Maior Ioan nr. 13, teren  în suprafață de 17 
mp; în incinta Școlii gimnaziale   ”Ion Irimescu”, teren în suprafață de 15 mp; în incinta 
Școlii gimnaziale  ”Mihail  Sadoveanu”, teren în suprafață de 11 mp. Scoatem la 
licitație închirierea a trei suprafețe  de teren.  

    Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
    Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

   Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  

   Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

   Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     
  D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Trebuie să faceți 
propuneri pentru Comisia evaluare oferte. Ar fi bine să nu fie din Consiliul de Administrație 
al școlilor respective. Vă rog, dna Dulgheriu. 
  Dna consilier local, ed. Dulgheriu Maria:   Propun, ca titular  pe domnul Cosmin  
Ilie, iar ca supleant, domnul Moroșanu Gabriel. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Mai sunt și alte 
propuneri? Nemaifiind, putem face buletinele de vot. Continuați cu ordinea de zi, revin . 
   Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea organizării şi desfăşurării  unor manifestări cultural – artistice şi 
comemorative în perioada 1 – 31 decembrie 2022 - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de manifestările specifice  
pentru perioada aceasta, le aveți în anexă. În anexa numărul 2 aveți și  detalii  cu costurile. 
Fac mențiunea, că aici trebuie să mai adăugăm o sumă de 7 mii lei, pentru realizarea unui 
colind al Fălticeniului, cu toți artiștii pe care îi avem la nivel local, coordonați de  centrul 
”Grigore  Vasiliu Birlic”, bineînțeles cu documente justificative. Lansez invitația de a 



participa la sărbătorirea Zilei  Naționale  a României, pe 1 decembrie ora 12, la Altarul 
Eroilor.  
   Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
   Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
    Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     
    Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
transformarea unor posturi din cadrul Spitalului Municipal Fălticeni - iniţiator, primar – 
prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   La solicitarea Spitalului 
Municipal Fălticeni, avem propuneri de transformare a unor posturi,  după cum urmează: - 3 
posturi de asistent medical cu studii postliceale în posturi de asistent medical principal cu 
studii postliceale din cadrul Laboratorului de radiologie și imagistică medicală; 1 post de 
asistent medical cu studii postliceale în post de asistent medical principal cu studii 
postliceale din cadrul Secţiei obstetrică - ginecologie; 1 post de asistent medical cu studii 
postliceale în post de asistent medical principal din cadrul Compartimentului primiri urgențe. 
Au dat examen de promovare, de la un nivel la altul. 
 Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
   Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
    Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.      
    Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
atribuirea în folosință gratuită a unor suprafețe de teren, proprietatea privată a 
municipiului Fălticeni, în condițiile Legii nr. 15/2003 privind sprijinul acordat tinerilor 
pentru construirea unei locuințe proprietate personală, republicată, cu modificările și 
completările ulterioare - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   E vorba de niște suprafețe de 
teren, tot pe Magazia Gării. Am reușit să facem ordine acolo, pentru că era total haotic totul.  
Ei nu au respectat ce le-a dat Primăria.  Am făcut ordine din punct de vedere cadastral și au 
mai rămas 3 suprafețe de teren, disponibile. Pentru două dintre ele avem solicitări la Legea 
15/2003, privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuințe proprietate 
personală. E greu de spus dacă vor continua, noi facem demersul legal pentru ai sprijini. 
    Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 



    Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     

  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind   
concesionarea directă a unor suprafeţe de teren aparţinând domeniului privat al 
municipiului Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
              D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Concesionarea în vederea 
extinderii.  Sunt bucăți de teren, care nouă nu ne sunt utilitare, ca urmare putem să le 
concesionăm. E vorba, de exemplu, de doamna notar Liuță, care are o scară construită pur 
și simplu și pe care vrea să o închidă și atunci vine cu proiect cu tot ce trebuie pentru a intra 
în legalitate. 
   Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
   Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
 Dnul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Eu vreau să întreb, dacă s-a luat 
acordul proprietarilor? 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Acordul se va lua, în momentul 
obținerii  autorizației de construcție. 
 Dnul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Au fost discuții și tura trecută la 
blocul 115. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Da, știu. Deocamdată noi 
concesionăm terenul. Noi, dăm voie să și construiască. Următorul pas este obținerea 
certificatului de urbanism. Dacă nu-l obține, nu construiește. Nu eliberăm  autorizație de 
construcție dacă nu are acordul vecinilor. Noi concesionăm, dar le explicăm că există riscul, 
de a nu beneficia de autorizație de construcție. 
 Dnul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Și legea ce spune, redevența se 
plătește fără impozit, nu? Adică, nu se mai plătește impozit pentru că se plătește redevența. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Se plătește redevența și taxă 
utilizare domeniu privat. Nu plătește impozit, pentru că nu e proprietar.  
 Dnul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Exact, asta am întrebat. Da. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   Redevența anuală. 
 D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc: Este o taxă de utilizare 
teren. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  După un an are dreptul să 
achiziționeze terenul. Legea îi dă dreptul, dar după ce finalizează construcția. Atunci devine 
proprietar și plătește impozit. Construind o anexă, va plăti impozit pe construcție. 



 Dnul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Mi se pare foarte mică redevența, 
mai ales unde sunt terenurile.   De asta am întrebat. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Sunt 7 metri pătrați, cât poți să 
iei? 
 Dnul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  1 leu pe metru iese.  
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Impozitul la o garsonieră, de 
exemplu, e 96 lei. Noi luăm  redevență pe 7 metri, cât  se dă pe o garsonieră. Și terenul e 
tot al nostru. 
 Dnul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Dar după un an poate să 
cumpere și e altă valoare. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   După un an, după ce 
construiește. Sunt calculate prin inspector autorizat ANEVAR (asociația  evaluatorilor 
autorizați din Romania). 
 Dnul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Am văzut. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:    Nu e prețul de vânzare. 
 Dnul consilier local, Drăgușanu Octav-Anton:  Știu, e redevență. 
 D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:     Să știți că, la ce prețuri de 
vânzare am mai avut,  sub 50 euro metrul pătrat nu este în Fălticeni.  Toate sunt calculate 
de experți ANEVAR (asociația  evaluatorilor autorizați din Romania). Care vrea să cumpere, 
să cumpere, noi nu obligăm pe nimeni. 
    Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.   
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc:  Revenind la proiectul 7,  
din totalul de 18 voturi exprimate, domnul Ilie Cosmin a obținut 17 voturi ”pentru”, iar 
domnul Moroșanu Gabriel 16 voturi” pentru”. Ambele persoane sunt în Comisia  de 
evaluare a ofertelor la licitație. Mulțumesc. 
   Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind   
darea în administrarea Școlii Gimnaziale ”Ion Irimescu” Fălticeni a unui 
imobil(construcție și teren aferent) aparținând domeniului public al Municipiului 
Fălticeni - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  E vorba de clădirea unde a 
funcționat  Pediatria în trecut, acum sunt a Școlii Gimnaziale ”Ion Irimescu”. Durează foarte 
mult procedura. Am fost personal la Ministerul Sănătății, termenul de soluționare este 26 
luni. Ei trebuiau să aibă 27 de angajați și au doar 3. Primesc solicitări din toată țara, tot felul 
de structuri, de desființare, de autorizare, de acreditare. Așa că sunt foarte cu mult în urmă. 
Probabil că nu vom aștepta 26 de luni, dar ceva timp tot vom aștepta. 
             Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
             Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil. 

 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  

 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
  Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.          



  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
aprobarea trecerii unor bunuri  aparţinând Serviciului public de alimentare cu apă şi 
canalizare din municipiul Fălticeni din domeniul public al municipiului Fălticeni în 
domeniul privat al acestuia, în vederea scoaterii din funcţiune, casării şi valorificării 
acestora - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
            D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   E vorba de bunurile pe care le 
folosește ACET-ul  și pe care le actualizează. Casări anuale ca să zic așa. 
             Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
              Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

 Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  

 Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

 Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
            Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
             Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.         

 Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind 
includerea în Inventarul bunurilor imobile care aparțin domeniului privat al 
Municipiului Fălticeni a unei suprafețe de teren în vederea întabulării/înscrierii cu 

caracter definitiv a dreptului de proprietate în evidențele de cadastru și carte funciară  
- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:   E vorba de o alee pe strada Ion 
Creangă, aproape de capăt. Era drum privat acolo. Donează pentru Primăria Fălticeni, în 
vederea  realizării unei investiții. S-au înțeles, îl donează, îl includem în inventarul bunurilor 
imobile, 900 metri pătrați cu categoria de folosință, drum. Probabil în aceeași situație vom 
avea și strada Costică Artenie, cât de curând. 
 Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
 Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     

  Se trece la următorul punct pe ordinea de zi, respectiv proiect de hotărâre privind  

atestarea apartenenței la domeniului privat al Municipiului Fălticeni a unor  suprafețe 
de teren - iniţiator, primar – prof. Gheorghe – Cătălin Coman; 
             D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Luna trecută le-am inclus în 
domeniul privat, acum atestăm apartenența la domeniul privat. Așa e procedura,  așa 
facem. Nu putem face ambele în aceeași ședință, de aceea  trebuie facem două ședințe. 
Apo,i atestăm că le-am inclus. O înscriere definitivă  în cartea funciară, cu o hotărâre de 



consiliu în spate. Așa e procedura. A fost o vreme când făceam într-o singura ședință toată 
procedura. Acum sunt 3 ședințe pentru același lucru. Ce făceam într-o ședință, acum  
  Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
   Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  

  Dnul viceprimar, ing. Constantin Bulaicon – preşedinte comisia pentru 
amenajarea teritoriului şi urbanism:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     
   SUPLIMENTARE 
     Proiect de hotărâre privind  aprobarea decontării personalului didactic  și 
didactic auxiliar pentru luna OCTOMBRIE 2022- iniţiator, primar – prof. Gheorghe – 
Cătălin Coman; 
              D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  A trebuit să analizăm situația 
economică  a bugetului la nivelul fiecărei școli. Avem prevăzut un amendament ”  plata se 
asigură unităților  de învățământ prevăzute în anexă, în limita  prevederilor bugetare 
aprobate”. Noi am aprobat inițial un număr de persoane. Urmează ca, în decembrie să 
facem o analiză exactă și să ajungem la zi, pentru că sunt modificări fața de bugetul pe 
care l-am pus inițial. Urmează să facem un calcul în rectificarea din luna decembrie, astfel 
încât să fim pe zero până la finalul anului.  
  Dna consilier local, ed. Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Avizul 
comisiilor. 
    Dnul consilier local, jr. Murariu George - Bogdan preşedinte comisia 
economică: Aviz favorabil.  

  Dna consilier local, dr. Cojocaru Eugenia – preşedinte comisia pentru 
învăţământ:  Aviz favorabil.  

  Dnul consilier local, Haidău Petrică – Răzvan – preşedinte comisia pentru 
administraţie publică:  Aviz favorabil. 
             Dna consilier local, Amariei Mariana– preşedinte de ședință: Intervenții? 
   Se supune la vot, proiectul de hotărâre fiind aprobat cu unanimitate de voturi, 
respectiv cu 19 voturi „pentru”.     

  DIVERSE 
   Dnul consilier local, Stoica Cozmin: În urma unor discuții cu 2,3 medici  de  
familie și cu ce am discutat înainte,  dat fiind faptul, că în fiecare grădiniță este doar câte un 
asistent,  care nu are normă întreagă, propun pentru anul viitor, să se aloce în fiecare 
grădiniță  în parte, câte un asistent medical. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Nu ține de noi ci de DSP(direcția 
de sănătate publică). 
     Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Dar noi putem vota și cere mai departe.  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Asta da, putem. 
   Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Ideea e în felul următor.  Eu sunt un caz 
fericit că sunt ajutat de socri. Eu și soția mea lucrăm. Din nefericire, copilul meu, din 3 luni 
cam 10 zile  merge la grădiniță, restul acasă. Și în situația asta sunt mulți copii.  Asta doar 
din condițiile impuse de DSP. Consider că,  se întâmplă și din lipsa de personal. În afară 



copiii sunt primiți până la temperatura de 38 grade și să nu aibă boli cu transmitere, varicelă 
sau alte chestii. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: E greu, eu înțeleg ce spui și ai 
dreptate, dar nu cred că putem noi la nivel local. Astea sunt niște  reglementări la nivel 
național. Tot ce înseamnă medicină școlară la nivelul Municipiului Fălticeni,  sunt  plătiți de 
DSP(direcția de sănătate publică) Ei aprobă la solicitările noastre. Având în vedere că, 
avem un  centru bugetar la fiecare grădiniță, ne-au aprobat una și una. Cu toate că centrul  
bugetar Pinocchio are 3 grădinițe în subordine, iar centrul bugetar  cu program normal au 4 
grădinițe în subordine. Noi avem 3 licee, 4 școli gimnaziale, 7 grădinițe, deci 14. Avem 11 
asistente cu post vacant, pe care nu putem să le scoatem la  concurs,  pentru că nu le 
bugetează., așa cum avem și un medic stomatolog școlar, post vacant. Nu ni-l bugetează. 
Motivația DSP(direcția de sănătate publică) a fost că nu avem cabinet medical școlar 
autorizat, disponibil. O să facem pe 2023,  să avem un cabinet medical școlar și nu vor 
avea încotro. Restul, 38 de grade…. 
   Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Da, dar nu poți să privezi copilul de educație 
pentru că tușește.  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Dacă întrebi încă 20 de părinți s-ar 
putea să fie invers de părerea ta.  Am participat la ședințe la grădinițe și părinții sunt cei 
care spun că cei bolnavi să stea acasă. Un copil bolnav la 38 de grade îi îmbolnăvește pe 
toți. 
    Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Sunt perfect de acord. Dacă are temperatură 
sau stare febrilă sunt de acord. Dar dacă are doar tuse și are avizul medicului de ce să nu îl 
primească? Sunt grădinițe care fac asta. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Știu că a fost o perioadă 
complicată cu covidul, în care erau trimiși acasă la o simplă tuse.  
   Dna consilier local, ed. Amariei Mariana:  Este tusea alergică, într-adevăr, și eu 
am doi copii. Se verifică de medic și vine cu avizul. Eu am doi copii în grupă cu alergie și 
tușesc de la praful de la hârtie. 
   Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Eu pot să vin cu toate avizele, educatoarea 
i-a zis, tușești, stai acasă. 
   Dnul consilier local, Moroșanu Gabriel: Dacă tot a deschis Cozmin diversele, 
vreau să întreb și eu ceva. Este post de arhitect al orașului, liber?  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Da. 
   Dnul consilier local, Moroșanu Gabriel: Și nu găsim pe nimeni? 
    D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Acum se modifică legislația și ne 
vor da voie și  pentru inginer constructor. Până acum, legislația spunea că trebuie să fie 
arhitect și nu orice fel de arhitect. Sunt orașe mari, care nu au postul de arhitect. Noi avem 
postul vacant,  l-am scos la concurs de vreo două ori, nici gând să se intereseze cineva. 
Sunt anumite condiții pentru arhitect șef.  
    Dnul consilier local, Moroșanu Gabriel: Și la inginerie, cred că va fi la fel. Unde 
a avut Viorel Suceveanu  patiseria și acum vor veni un lanț de magazine, arată foarte nasol. 
Să facă în concordanță cu ce este acolo. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman:  Bună mențiunea, mâine voi merge 
cu cei de la urbanism să vedem ce găsim acolo.  
   Dnul consilier local, Drăgușanu Octav--Anton: Ați primit ceva pentru sistemul de 
impozitare pentru 2023? Sunt în discuții. 
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Inflația, atât. S-a prorogat termenul 
până în 2025-2026. Deci legea  a rămas în vigoare, numai că nu se aplică de anul acesta, 
ci din 2025-2026. Rata finală a inflației va fi 15,6- 15, 8%, calculată. 



   Dnul consilier local, Drăgușanu Octav--Anton: Și valorile pe care le are primăria 
se vor modifica cu rata inflației. 
   D-na secretar general municipiu, jr. Mihaela Busuioc:    Venim în decembrie cu 
proiectul. 
     D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: L-am pus în dezbatere publică pe 
legea actuală, care nu intră în vigoare. 
   Dnul consilier local, Drăgușanu Octav--Anton: Sunt modificați  coeficienții la 
persoanele fizice.  
   Dnul consilier local, Stoica Cozmin: Discuții pe buget?  
   D-nul primar, prof. Gheorghe Cătălin Coman: Depinde cum se votează la nivel 
național. De la data publicării în Monitorul Oficial,  avem obligația ca în termen de 45 de 
zile, să aprobăm bugetul local.  Vă mulțumesc. 
              Dna consilier local,  ed. Amariei Mariana – preşedinte de ședință declară 
ședința închisă. 
             Drept pentru care s-a întocmit prezentul proces-verbal. 
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